
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. december 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 237 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 237:  

”Vil ministeren i forlængelse af samrådet i Sundheds- og Ældreudvalget den 

24. november 2016 oversende Region Sjællands vurdering af problematikken 

med personalemangel på Psykiatrisygehuset i Slagelse, som regionen har udarbejdet 

til ministeren forud for samrådet – eventuelt i fortrolig eller i opsummerende 

form?” 

 

Svar: 

I forbindelse med samrådet i Sundheds- og Ældreudvalget den 24. november udar-

bejdede Region Sjælland en redegørelse for den aktuelle situation på psykiatrisyge-

huset i Slagelse, herunder personalesituation, rekruttering, brug af faciliteter og de 

fysiske rammers betydning for f.eks. nedbringelse af tvang. Redegørelsen oversendes 

hermed. 
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